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Agendapunt 9 Herinrichting en opwaardering stadspark Weert

VVD

Vraag
Waarom is ervoor gekozen om geen ruimte meer voor grote evenementen te creëren in het Park? 
Immers, met een paar aanpassingen (bijv. minder perkjes) kan al veel ruimte gecreëerd worden voor 
middelgrote evenementen.  
Antwoord
In de voorgaande raadsvoorstellen is dit expliciet benoemd en is er mee akkoord gegaan (althans er zijn 
geen moties/amendementen ingediend). Grote evenementen in het Stadspark en de keuze voor 
hoogwaardig groen gaan niet samen.  Hiervoor zijn  andere locaties geschikt. De mogelijkheid voor 
evenementen heeft een impact op de inrichting van het stadspark. Het plan voorziet in de mogelijkheid 
voor kleinere evenementen, verspreid over het park, zoals bijvoorbeeld sporttoernooien. Ook zijn 
muziekuitvoeringen mogelijk, bijvoorbeeld op de voorburcht. Klimaatadaptatie en cultuurhistorie zijn 
belangrijke pijlers voor het inrichtingsplan. Verder is overwogen dat er voldoende plekken in de stad zijn 
voor (middel)grote evenementen. 

Vraag
Is archeologisch onderzoek verplicht? 
Antwoord
In het bestemmingsplan geldt een zeer hoge archeologische waarde. In het gemeentelijk 
archeologiebeleid horen daarbij de ondergrenzen voor grondverstoring: diepte 40 cm en oppervlakte 50 
m². Als deze ondergrenzen overschreden worden is archeologisch onderzoek verplicht. Dit betekent dat 
bij de sanering archeologische begeleiding noodzakelijk is. Verder is archeologisch onderzoek belangrijk 
om hiaten in de geschiedschrijving te kunnen dichten. 

Vraag
Eventuele vondsten krijgen plek in stadspark: soort concurrent van museum t.z.t.? Wat is de relatie 
tussen het stadspark en het museum?
Antwoord
Het is niet de bedoeling om vondsten ten toon te stellen in het stadspark. Vondsten kunnen aanleiding 
zijn om in de herinrichting rekening mee te houden een verwijzing in de bestrating/verharding of met 
informatiepanelen in het paviljoen. Verder zouden bijvoorbeeld de restanten van muren kunnen worden 
gebruikt bij de herinrichting, bijvoorbeeld om de sokkel van het ruiterstandbeeld mee te maken. Ook 
anderszins kan met de herinrichting een verwijzing worden gemaakt, bijvoorbeeld naar de locatie van de 
brug over de tussengracht. Op die manier kan de geschiedenis beleefbaar worden. Dit kan op eigentijdse 
wijze, wel passend in het gebied (zie sheet 13 van de presentatie).

Vraag
Hoe wordt de verbinding met de Jan van de Croonstraat gerealiseerd? Is dit openbaar gebied?
Antwoord
De verbinding met de Jan van der Croonstraat wordt gerealiseerd via de parkeerplaats bij de 
aanleunwoningen. Wonen Limburg heeft aan de projectgroep deelgenomen en ondersteunt dit idee. Er is 
geen voornemen om de betreffende gronden over te nemen. 

Vraag
Waarom hoeft de locatie van de Houthandel niet te worden afgewaardeerd? Eerder is dit wel altijd 
aangegeven. Daarnaast is het logisch dat de boekwaarde hoger wordt gezien alle investeringen.
Antwoord
De houthandel staat nu als gebouw op de activa. Vastgoed en financiën zijn van mening dat dit niet juist 
is. Het betreft grond. Het volgende is afgesproken:
 
- 2019 is afgesloten en hier veranderen we niets meer aan
- In 2020 gaat de houthandel over naar grond met een maatschappelijke functie
- De waarde is de aanschafwaarde (aankoopwaarde houthandel en terrein)
- Er wordt niet afgeschreven
- Afwaardering hoeft ook niet
- Een bestemmingsplan wijziging heeft hierop geen invloed



- Afwaardering moet plaatsvinden wanneer we de grond gaan verkopen (en de taxatiewaarde is 
lager dan de boekwaarde) of in geval van verhuur met opbrengst > van beide is geen sprake
- Alleen wanneer we de grond weer gaan gebruiken voor bijvoorbeeld woningbouw dan is de hoge 
boekwaarde voor openen van een GREX zelfs voordeliger omdat bij een hoge inbreng minder VPB hoeft te  
worden afgedragen

Vraag
Is het mogelijk om de herinrichting gefaseerd te doen, of gaat het hele park in een keer ‘op de schop’?
Antwoord
In theorie is het mogelijk om de herinrichting te faseren. Dit zal echter tot meerkosten leiden en is niet 
logisch gezien de werkzaamheden die moeten plaatsvinden, zoals bijvoorbeeld de sanering. Wij 
verwachten wel dat de herinrichting van delen van de schootsvelden minder complex zal zijn dan andere 
delen. 

Vraag:
Is het mogelijk om opnieuw een aanvraag te doen bij BPD?
Antwoord
Dit is mogelijk zolang er nog niet gestart is met de werkzaamheden. 

Vraag
Als cultuurhistorie leidend thema is, komt dit dan ook terug in het museum?
Antwoord
De wording van Weert is een van de aspecten die meegenomen wordt in de educatieve functie die het 
museum krijgt. Hoe mooi is het om, hetgeen in het museum wordt verteld, ook daadwerkelijk in 
ogenschouw te kunnen nemen. Dit werkt verhogend voor de belevingswaarde van de 
erfgoedgeschiedenis.  

Vraag
Kunnen overleggen met Monumenten Welstandscommissie en rijksdienst nog gevolgen hebben, met name 
hogere uitgaven, andere indeling?
Antwoord
De uitvoerbaarheid van bepaalde wensen zou tot hogere kosten kunnen leiden, in dat geval zullen er 
keuzes gemaakt moeten worden. Dit is eerder ook met de rijksdienst gedeeld. De vorm van de 
voorburcht, de excentrische ligging er van ten opzichte van de poort en het duiden van de locatie van de 
brug over de tussengracht zijn belangrijk voor de rijksdienst en de commissie cultuurhistorie. Idealiter 
wordt de haag geplaatst op de plek van de muren van de voorburcht, is aangegeven. Het begint er steeds  
meer op te lijken dat de oever/het water aan 3 zijden ook de begrenzing is geweest van de voorburcht. 
Verder dient rekening gehouden te worden met de erfdienstbaarheid die is vastgelegd met de familie 
Scheijmans in verband met de bereikbaarheid van het kasteel.  Een rechthoekige grondvorm blijft 
evengoed belangrijk voor de cultuurhistorici, omdat op die manier de beleving van de vorm het meest 
representatief is voor de werkelijke situatie. De ruimtelijke gevolgen dienen nader bestudeerd te worden. 
Dit is een aspect dat meegenomen kan worden in het verdere traject. Zo is bijvoorbeeld het zichtbaar 
maken van de muur van de Voorburcht in het maaiveld een alternatief en mogelijk op de grens met de 
tussengracht. 

Vraag
Wat is de impact van de bodemverontreiniging? Wat is het risico als niet voldoende gesaneerd kan 
worden?
Antwoord
Met het verkennend en nader bodemonderzoek is de bodemsituatie goed in beeld. Op dit moment wordt 
het saneringsplan opgesteld. Dat wat thans in beeld is gebracht is minimaal noodzakelijk voor de 
herinrichting. Er is sprake van een ernstig geval van bodemverontreiniging. In verband met de ingrepen 
die gedaan worden voor de herinrichting is sanering nodig. 

Vraag
Hoe reëel is start dit jaar? Zoveel onzekerheden, incl. corona. Wat mag wel/niet? 
Antwoord
Wij verwachten dat dit jaar nodig is voor sanering en archeologisch onderzoek en dat op zijn vroegst 
volgend jaar met de feitelijke herinrichting kan worden gestart. Dit is ook afhankelijk van eventuele 
fasering van de herinrichting. Bedrijven in de bouw, sloop, sanering en herinrichting werken door in deze 
tijd. 


